



Want to learn more
about what Artistri Sud
is doing?

Click [here](#) to check out
our website, or connect
with us on social media!



Artistri Sud: COVID

Nous espérons que vous et votre famille êtes en sécurité.
We hope that you and your family are safe.

Nous traversons tous une période d'incertitude causée par les événements actuels et nous sommes conscients que cette situation suscite son lot d'inquiétudes chez chacun d'entre vous. Soyez assurés qu'Artistri Sud est solidaire et prend également des mesures de prévention strictes autant au Canada que dans d'autres parties du monde où nous sommes présents.

Entre autre, nous avons suspendu nos visites en personne pour rétroaction et collecte d'informations dans certaines régions et nos sessions de coaching se font de manière virtuelle pour une période indéterminée. Au Canada, notre rencontre du conseil d'administration cette semaine s'est également tenu par appel conférence car nous prenons au sérieux les mesures de distanciation sociale.

Votre santé et celles de nos employés, volontaires, partenaires participantes demeurent notre priorité. Nous allons continuer de suivre de près la situation et de prendre les mesures nécessaires. À ce jour, toutes les parties prenantes dont nous avons connaissance sont en bonne santé et prennent des précautions. Nous espérons vous apporter leurs témoignages dans les jours venir, dans un esprit de solidarité. Nous vous invitons donc à nous suivre sur les médias sociaux pour en savoir plus.

**

We are all going through a period of uncertainty caused by current events, and we are aware that this situation is causing each of you some concern. Rest assured that Artistri Sud is in solidarity and also taking strict preventive measures both in Canada and in other parts of the world where we work.

Among other things, we have suspended our in-person visits for feedback and information gathering in certain regions and our coaching sessions are conducted virtually for an indefinite period of time. In Canada, our board meeting this week was also held by conference call as we take the social distancing measures seriously.

Your health and that of our employees, volunteers, partners and beneficiaries remains our priority. We will continue to monitor the situation closely and take appropriate action. So far, all our stakeholders that we know of are in good health and taking precautions. We hope to bring you stories from them in the coming days, in the spirit of solidarity, so we invite you to stay tuned on social media.

[Click to view this email in a browser](#)

If you no longer wish to receive these emails, please reply to this message with "Unsubscribe" in the subject line or simply click on the following link: [Unsubscribe](#)

Artistri Sud
834 St Ferdinand
Montreal, Quebec H4C 2T4
CA

[Read](#) the VerticalResponse marketing policy.

